2024 the 13th International Conference on Educational and Information Technology



We are glad to announce that the 2024 the 13th International Conference on Educational and Information Technology (ICEIT 2024) will be held March 22-24, 2024 in Chengdu, China.

ICEIT will have a special focus on educational and information technology to address multidisciplinary challenges. The event will include Oral Presentation, Poster Presentation, Workshop, keynote speeches given by experts on state-of-the-art topics, and invited speeches. The aim is to complement the regular program with emerging topics of particular interest in the field of educational and information technology. Additionally, we ask that authors expand on their research and knowledge to contribute to the collective effort to improve educational and information technology.

Publication

Accepted papers will be published into conference proceedings by IEEE, which is the same with the last years. The proceedings will be submitted and reviewed by the IEEE Xplore and **Ei Compendex and Scopus** after the conference.

ICEIT 2024 has been listed in IEEE Official Conf.

Submission Instruction

- * Full paper: Presentation and Publication
- ★ Abstract: Presentation only

Submission System: https://www.easychair.org/conferences/?conf=iceit2024 (.pdf only)

Conference Proceeding Template: http://www.iceit.org/instruct8.5x11x2.doc Paper must be written in English, no less than 4 pages and within 12 pages.

Topics

Computer Engineering and Information Technology

- Artificial Intelligence in Education
- Computer Application
- Database Technology
- Digital Libraries

Inclusive Learning

- Accessibility to Disabled Users
- Assistive Technologies
- Behavioral Problems
- ICT and Dyslexic Students

For more information, please go to: http://www.iceit.org/cfp.html

General Program

Day 1, March 22, 2024: Pre-test; Onsite Sign-in & Registration

Day 2, March 23, 2024: Opening Ceremony; Keynote Speeches; Parallel Sessions

Day 3, March 24, 2024: Parallel Sessions (Online)

Important Dates

Submission Deadline
February 15, 2024 (Final Call!)

Notification of Acceptance

March 1, 2024

Registration Deadline

Educational Models and Methods

· Personalizes learning and curricula

Active learningBlend learning

Collaborative Learning

March 5, 2024

Contact



2024年第13届教育和信息技术国际会议



2024年第13届教育和信息技术国际会议(ICEIT 2024)即将在中国成都举行,会议时间为2024年3月22日至24日。这为全球专家学者提供了一个共同研讨教育和信息技术领域在当前发展现状和未来巨大前景的平台。届时,我们将邀请来自全球的顶尖学者和企业专家等,共同探讨未来教育和信息技术的趋势和机遇,并借此机会建立国际交流合作的平台。我们相信,这次会议将对全球教育和信息技术领域的发展产生积极影响,我们期待着您的参与!

论文出版

本次大会被录用的文章依然将出版到IEEE会议集,并一如既往的由IEEE数据库收录,并被**Ei Compendex核心和Scopus**等检索机构检索.

ICEIT 2024 会议进入IEEE支持官方列表

投稿方式

- ★ 全文(作大会报告并发表)
- * 摘要(仅作大会报告不发表)

线上投稿系统: https://www.easychair.org/conferences/?conf=iceit2024 (pdf.)

会议论文集模板: http://www.iceit.org/instruct8.5x11x2.doc

ICEIT 2024国际学术会议官方语言为英语,只接受英文论文,投稿者务必用英语撰写论文。文章长度不得少于4页,不超过12页。

征稿主题

计算机工程与信息技术

- 教育中的人工智能
- 计算机应用
- 数据库技术
- 数字图书馆

教育模式与方法

- 个性化学习和课程
- 主动学习
- 混合学习
- 协作学习

包容性学习教育

- 残疾用户的可访问性
- •辅助技术
- • 行为问题
- •信息通信技术和诵读困难学生

更多主题,请访问:http://www.iceit.org/cfp.html

日程大纲

2024年3月22日:线上测试;现场签到及注册 2024年3月23日:开幕式;主题报告;作者汇报

2024年3月24日:作者汇报(线上)

重要日期

投稿截止时间

2024年1月25日

结果通知

2024年2月20日

注册截止

2024年3月5日

联系方式

